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Protokoll 

 

13. Semesterplan våren 2023 (utsatt fra forrige møte). 

Vi har satt opp plan med sosiale spillkvelder, kurs, 

hyttetur og andre arrangementer. Denne blir lagt ut på 

våre hjemmesider og Facebook-sider, og blir vedlagt 

søknader om midler. 

 

15. Kursholder for viderekommende kurs. 

Vi har tre kandidater vi kan spørre. Hvis vi ikke får 

positivt svar fra noen av de kan vi legge ut forespørsel 

på Facebook-gruppa Facebridge. 

 

Vi avtaler honorar med kursholder, og søker midler fra 

NBF og/eller kulturstyret. 

 

16. Tilrettelegging på klubbkvelder. 

Vi ønsker å markedsføre oss som en inkluderende 

klubb, hvor vi kan tilpasse oss til personer med 

funksjonsnedsettelser. Vi har god tilgjengelighet for 

personer som sitter i rullestol, vi kan skaffe kortstokker 

for svaksynte/blinde, og vi kan skaffe kortholder for de 

som ikke klarer å holde kortene selv. Vi setter opp en 

liten mal om hvordan andre skal forholde seg til 

personer med funksjonsnedsettelse under spilling (feks. 

si muntlig hvilket kort en spiller dersom det er en 

svaksynt spiller ved bordet). Vi skal også legge til en 



fane på våre hjemmesider dedikert til informasjon om 

tilgjengelighet. Vi har også kontakt med eksterne 

organisasjoner med ressurser, feks. blindeforbundet, 

angående dette. 

 

17. Tidsfrister for potensielle søknader. 

For velferdstingets kulturstyre ligger søknadsfristene 

her: https://www.studentvelferd.no/ks-soknadsfrister-og-

motedatoer/ 

 

For NBF sitt rekrutteringsfond er det ikke noen 

søknadsfrist. 

 

18. Foreningsdagen januar 2023. 

Foreningsdagen arrangeres 27. januar. Henrik tar 

ansvar for standen, og møter på kick-off. Vi har bedt om 

ekstra bord og fire stoler, slik at vi kan spille bridge der. 

Dersom dette innvilges kontakter vi våre medlemmer for 

å få folk til å komme og spille. 

 

Andre ting 

- Henrik skaffer ny plakat og hører med 

Realfagsbiblioteket om vi kan oppbevare den på VB 

et sted. 

- Gorm undersøker muligheter for å skaffe duk til 

bordene vi spiller på. 

- Vi kan bli litt flinkere til å følge opp tidligere vedtak 

om å ha enkel snacks på klubbkvelder av og til. 
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